

7天6晚沙霸.下龙湾

TOUR CODE: HAN7SH

第一天: 新加坡 → 河内

乘搭豪华客机飞往越南河内的 Noi Bai 国际机场。直接前往越南首都河内, 这里以其丰富的历史、文化和繁华的街道而闻名。随后参观西湖, 镇国寺, 还剑湖和玉山寺。晚上你可在老城区自由购物。

第二天: 河内 - 宁平 - 河内

在河内酒店享用早餐, 然后乘坐巴士前往宁平市

(位于河内以南约 100 公里, 车程约 1.5 小时)。宁平市曾是越南的首都, 直到 10 世纪李朝迁都河内。参观越南最大的寺庙, 拜顶寺(包括从巴士站到主门的往返电瓶车接送)。随后, 乘坐一艘小船(提供救生衣)。然后参观陆龙湾旅游区, 也称为越南“陆地的下龙湾”。这是 2014 年被联合国教科文组织认可的世界遗产也是 2016 年著名电影的拍摄地点: 金刚 骷髅岛。乘约 3 小时的船探索宁平山脉和河流的美丽野外风景。景点包括 Trinh Temple, May 洞穴, Dia Linh 洞穴, Dai 洞穴

第三天: 河内 Hanoi- Lao Cai- 沙霸

继续旅程前往沙坝的老街市。抵达后, 团体将换乘小型车辆前往黑苗族的卡卡村, 进行徒步旅行, 探索少数民族的生活方式。徒步参观瀑布, 沿着山路下行, 参观当地的瀑布, 这里环境宁静, 景色宜人。晚餐后, 您可以自由探索当地的购物街, 感受沙坝夜晚的独特氛围。



第四天: 沙霸 - Muong Hoa 山谷 - Fansipan 峰 - 沙霸 - (5 小时) - 河内

乘坐观光火车穿过孟化 Muong Hoa 山谷, 欣赏山脉到缆车站的美景。然后, 乘坐 20 分钟的缆车, 通过云层欣赏水稻梯田和村庄的全景, 到达位于老街省境内的番西邦 Fansipan 峰。番西邦峰是越南境内黄连山脉的主峰, 海拔 3,143 米, 是法属印度支那最高峰。午餐后, 乘车经快速公路回返河内。

第五天: 河内 - 下龙湾 - 女皇双层缆车 (体验高空鸟瞰下龙湾景色) - 日本公园 - 锦鲤桥 - Samurai 滑道 - 高太阳之眼摩天轮

(亚洲最大之摩天轮)



第六天: 下龙湾 - 天宫洞 - 木头洞 (斗鸡石洞) - 鸳鸯石 - 河内

在酒店享用早餐。乘船游览下龙湾的自然美景, 下龙湾遍布 1600 个石灰岩岛屿, 面积超过 1500 平方公里。这个非凡的地区因其地貌价值, 于 1994 年首次被联合国教科文组织列为世界遗产, 2000 年再次列入其中。游览包括天堂洞 (天宫洞)、木头洞 (斗鸡石洞) 和鸳鸯石 (约 4 小时)。

第七天 D7: 河内 → 新加坡

您可以享用蛋咖啡, 这是起源于河内市的特色饮品。随后, 前往机场, 搭乘航班返回新加坡。

HAN7SH_BHN_AUG'24

 **康泰旅行社**
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

注意:

- 1) 在国际或当地重大节日活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程或城市之安排。
- 2) 团队如有合并或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社之安排为准。
- 3) 赠送的行程无法更换或退款。
- 4) 所有的酒店星级评价均以当地为标准, 酒店地点及设施不一。如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店取代。
- 5) 若中英文行程版本出现不符之处, 将以英文版本为依据。
- 6) 房间是根据酒店的分配, 康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到房型差异。
- 7) 团体全程将以华语讲解。

7D6N SAPA . HALONG BAY

TOUR CODE: HAN7SH

D1: Singapore → Hanoi

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Noi Bai Airport, Vietnam. Upon arrival at Noi Bai Airport, you'll be welcomed by your friendly Vietnam guide. Head straight to Hanoi city, the capital of Vietnam, known for its rich history, culture, and bustling streets. Visit **West lake, Tran Quoc pagoda, Sword lake, Ngoc Son temple**. Free shopping in old streets area.

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Used or Similar
1		→	√	4* Chalcedony Hanoi
2	Hotel Breakfast	Speciality Goat Meat	√	
3	Hotel Breakfast	√	Salmon Hotpot	4* Sapa Lotus Aroma Hotel
4	Hotel Breakfast	√	√	4* Song Loc Luxury Hotel
5	Hotel Breakfast	√	√	4* Chalcedony Hanoi
6	Hotel Breakfast	Seafood on Boat	International Buffet	
7	Hotel Breakfast	→	-	Home Sweet Home

D2: Hanoi- Ninh Binh- Hanoi

Start your day with a hearty breakfast at your hotel in Hanoi. Group transfer to **Ninh Binh city** (about 100 Km from Hanoi to the South direction, 1.5 hour transfer). Ninh Binh used to be the Capital of Vietnam until 10th century before Ly King moved capital to Hanoi city. Group visit **Bai Dinh pagoda** (including round trip buggy from bus stop to the main gate) – the biggest pagoda in Vietnam with nice architecture. Group take small boat to visit Trang An Eco tourist area, the World Heritage recognized by UNESCO since 2014. The 3 hours boat journey including: Trinh temple, May cave, Dia Linh cave, Dai cave.

D3: Hanoi- Lao Cai- Sapa

Your journey continues with a visit to Lao Cai city in Sapa via express way. Lao Cai is right next to the Vietnam–China border. Upon arrival, group will be transferred by smaller car to trek at Cat Cat village of Black H^oMong tribe to discover lifestyle of ethnic minority. Walk down to visit waterfall. After dinner, free at shopping streets.



D4: Sapa – Muong Hoa Valley – Fansipan Mountain – Sapa – (5hrs) – Hanoi

Enjoy a scenic train ride through Muong Hoa Valley, enjoy the panorama view of mountain to the cable car station. Take a 20min cable car ride (excluding train to the highest point), ascending through the clouds with panoramas of rice terraces and villages to Fansipan Mountain at 3,143m. It is the highest mountain of Indochina. After Lunch, transfer back to Hanoi.

D5: Hanoi - Halong - Queen Cable car (enjoy a bird's eye view of Halong Bay) - Zen Garden - Koi bridges - Samurai race - Grand Sunwheel (Asia highest wheel)



D6: Halong- Thien Cung cave - Wood Head cave (Dau Go cave) - The Couple islet - Hanoi

Breakfast at the hotel. Take boat to visit the natural beauty of Ha Long bay which is dotted with 1,600 limestone islands and islets and covers an area of over 1,500 sqkm. This extraordinary area was declared a UNESCO World Heritage Site the first time in 1994 and second time in 2000 for its geomorphic value – with Heaven cave (Thien Cung cave), Wood Head cave (Dau Go cave) and The Couple islet (about 4 hours).

D7: Hanoi → Singapore

You can enjoy Egg coffee which is the special drink originated from Hanoi city. Afterward transfer to airport for your flight back to Singapore

HAN7SH_BHN_AUG'24



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

Note:

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.